

مركز الديبوان للترجمة والطباعة والتصوير Al-Diwan Translation Center

مترجمون محلفون ومعتمدون من قبل جميع الوزارات والسفارات في الدولة وبكافة اللفات العالمية SWORN TRANSLATORS SPECIALIZED IN ALL APPROVED LANGUAGES AUTHORIZED BY ALL EMBASSIES & MINISTRIES

State of Kuwait
Ministry of Health
School Health Dept

Day: Wednesday

corresponding: 24 April 2013

Mr. / Director of the General Administration of Private Education respected Greetings,,,

Sub: Renewing The License Of The Kuwait Indian Private School

Please note that a health examination has been carried out on the building and facilities of the Kuwait Indian Private School to renew the license issued by your esteemed administration, which expires on 31/08/2013 and that there are no health deficiencies at the present time, knowing that the representative of the school owner has been handed the school health services book for his review and implementation of what came of it Conditions and Instructions

Best regards,,,

School Health Director
Dr. Ibtisam Ibrahim Al-Huwaidi
School Health Department Director



دولة الكويت وزارة الصحة ادارة الصحة المدرسية

State Of Kuwait Ministry Of Health School health department



اليوم: الأمل (دافتك أنف المسلكات) التاريخ: الحاج كالمدبور بم الكات

ادارد السحد المدرسية رند رادال النارية عم ع م

المحترم

السيد مدير الادارة العامة للتعليم الخاص

تحية طيبة وبعد ...

الموضوع تجديد ترخيص مدرسة الكويت الهندية الخاصة

يرجى الاحاطة انه قد تم الكشف الصحي على مبنى ومرافق مدرسة الكويت الهندية الخاصة لتجديد الترخيص الصادر من ادارتكم الموقرة والذي ينتهي بتاريخ 2013/8/31، وأنه لا توجد نواقص صحية في الوقت الحالي، علما بأنه قد تم تسليم مندوب صاحب المدرسة كتاب خدمات الصحة المدرسية للاطلاع عليه وتنفيذ ما جاء به من اشتراطات وتعليمات.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ...

مدير ادارة الصحة المدرسية



